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Abstract (en)
The device (1) has a support (5) provided for a flexible bag (2), where the support is provided with holding devices (6) engaged on the bag. An
adjustment device (25) is provided to different bag dimensions for adaptation of the holding devices. A retaining distance between the holding
devices engaged at the bag is adjustable by the adjustment device. The adjustment device has an operation adjustment device (19) for moving the
holding devices to each other between a closing position and an opening position of the bags.

Abstract (de)
Es wird eine Vorrichtung (1) zum Handhaben von flexiblen Beuteln (2) beschrieben, wobei die Vorrichtung eine Aufnahme (5) für den Beutel (2)
aufweist, die mit beidseitig am Beutel (2) angreifenden Halteeinrichtungen (6) versehen ist. Um die Vorrichtung auf konstruktiv einfache Weise auch
für andere Beutelabmessungen nutzbar zu machen, wird eine Verstelleinrichtung (25) zum Anpassen der Halteeinrichtung (6) an unterschiedliche
Beutelabmessungen vorgesehen.
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